
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 212
Forslag til lov om ændring af skatteforvaltningsloven og forskellige andre love.
(Ny klagestruktur på skatteområdet og ændringer som følge af idriftsættelsen
af Ét Fælles Inddrivelsessystem m.v.).
Af skatteministeren (Holger K. Nielsen)

Spørgsmål 19
Hvilke overvejelser har regeringen gjort sig i forhold til, at der nu gives skatte-
yderne valgfrihed i forhold til, hvor de vil have deres sag behandlet, samtidig
med, at der fremover skal være 266 skatte- og vurderingsankenævnsmedlem-
mer fordelt på 10 fællesankenævn, 19 skatteankenævn og 10 vurderingsan-
kenævn. Har regeringen således overvejet, om honoraret til medlemmerne i
henholdsvis ankenævn og Landsskatteret skal være baseret på et fast årligt
honorar, eller om det på en eller anden måde skal følge mængden af sager
og dermed den reelle belastning af de pågældende medlemmer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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